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PRO T O KÓ L Nr37/24
z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji

Rady Miejskiej w Czarnej Białostockiej
w dniu 11 marca 2024 r.

, I

Miejsce obrad: sala konferencyjna Urzędu Miejskiego w Czarnej Białostockiej przy
ul. Torowej 14A.

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji:

1) Kamil Tomaszewski - Przewodniczący Komisji,

2) Aneta Sobolewska - Zastępca Przewodniczącego Komisji,

3) Tadeusz Malicki - członek Komisji,

4) Ewa Zglejszewska - członek Komisji,

oraz Burmistrz Czarnej Białostockiej - Jacek Chrulski.

Ad. l)

Obradom przewodniczył Kamil Tomaszewski Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków
i Petycji. Powitał wszystkich przybyłych na posiedzenie, stwierdził prawomocność obrad
i przedstawił porządek obrad.

Wniosków i uwago do porządku obrad nie było.

Porządek obrad przedstawia się następująco:

1. Otwarcie posiedzenia, zmiany w porządku obrad.

2. Rozpatrzenie pisma Sołtysa sołectwa Oleszkowo, z dnia 26 lutego 2024 r. zawierające
prośbę o spowolnienie ruchu na drodze powiatowej w miejscowościach: Oleszkowo
i Chmielnik.

3. Rozpatrzenie pisma Sołtysa sołectwa Oleszkowo, z dnia 26 lutego 2024 r. zawierające
prośbę o budynek świetlicy wiejskiej w Oleszkowie na potrzeby mieszkańców.

4. Rozpatrzenie pisma Mieszkanki z dnia 22 lutego 2024 r. w sprawie przywrócenia
bezpłatnej ambulatoryjnej rehabilitacji leczniczej w budynku przy ul. Torowej 1
w Czarnej Białostockiej.

5. Sprawy różne.

-

6. Zamknięcie posiedzenia Komisji.
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Ad. 2)

Członkowie Komisji zapoznali się z pismem pani Sołtys sołectwa Oleszkowo z dnia 26 lutego
2024 r. w sprawie spowodowania spowolnienia ruchu na drodze powiatowej
w miejscowościach: Oleszkowo i Chmielnik. Do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, wniosek
ten wpłynął w dniu 28 lutego 2024 r.

Po przeanalizowaniu prośby członkowie Komisji jednogłośnie podjęli decyzję o przekazaniu
jej do Powiatowego Zarządu Dróg. Pismo dotyczy drogi powiatowej, więc Rada Miejska
nie może podejmować decyzji o zasadności złożonej prośby.

Ad. 3)

Komisja zapoznała się z prośbą pani Sołtys sołectwa Oleszkowo z dnia 26 lutego 2024 r.
o budynek świetlicy wiejskiej w Oleszkowie na potrzeby mieszkańców. Wniosek, do Komisji
Skarg, Wniosków i Petycji wpłynął w dniu 28 lutego 2024 r. W trakcie rozpatrywania pisma
Pan Burmistrz udzielił obszernej informacji dotyczącej złożonej prośby. Jest akceptacja ze
strony Urzędu, aby powstała we wnioskowanym miejscu remiza z salą do spotkań i garażem.
Budynek ten miałby służyć strażakom jak również mieszkańcom sołectwa. Aktualnie brakjest
dotacji zewnętrznych na taki cel. Będą podjęte próby pozyskania środków finansowych
z BOF-u. Niestety, w chwili obecnej nie ma środków w budżecie gminy, które mogłyby być
przeznaczone na taką inwestycję.

Członkowie Komisji jednogłośnie uznali prośbę za zasadną, ale do wykonania w następnych
latach budżetowych.

Ad. 4)

Komisja zapoznała się z kolejnym pismem pani : dotyczącym
przywrócenia bezpłatnej ambulatoryjnej rehabilitacji leczniczej w budynku przy ul. Torowej 1
- pismo z dnia 22 lutego 2024 r. przekazane przez Podlaski Urząd Wojewódzki do
rozpatrzenia przez Radę Miejską w Czarnej Białostockiej.

Burmistrz, Rada Miejska i KSWiP, widzą potrzebę powstania bezpłatnej rehabilitacji
w naszym mieście, ale zlokalizowanej w innym miejscu niż chce tego wnioskodawczyni.
Aktualnie trwają prace przy przebudowie obiektu znajdującego się przy ul. Sienkiewicza 7,
który ma być przeznaczony na cele związane z opieką zdrowotną. Według początkowych
ustaleń w podanym miejscu ma powstać również bezpłatna rehabilitacja.

-
Członkowie Komisji jednogłośnie stwierdzili, iż Wnioskodawczyni nie wnosi nic nowego
w przedmiotowej sprawie i opowiedzieli się za podtrzymaniem swego stanowiska
z poprzednich posiedzeń. 1:: %f
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Ad. 4)

W punkcie "Sprawy różne" Pan Burmistrz odpowiadał na pytania odnośnie trwających
na terenie naszej gminy inwestycjach. Rozmawialiśmy również o bezpieczeństwie na drogach
w Czarnej Białostockiej.

Ad. 5)

W związku z wyczerpaniem się porządku obrad Przewodniczący Komisji zamknął
posiedzenie i podziękował wszystkim za przybycie.

Na tym protokół zakończono i podpisano.
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W załączeniu do protokołu:

- lista obecności na posiedzeniu.

-
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